
Záznam 

ze schůze Osadního výboru Kuří konané dne 6. 10. 2011 

 

 

 

Schůze OV se zabývala následujícími záležitostmi: 

 

1) Kontrola zápisu z minulé schůze: 

 

 doprava - návrh dopravního značení v Květné ul. – odborem dopravy vydáno usnesení 

o umístění značky „Pozor chodci“, „Zúžená vozovka“, „Jiné nebezpečí“, po uplynutí 

lhůty k nabytí účinnosti bude realizováno; 

 kanalizace Kuříčko - I. etapa kanalizace s napojením na Říčany – proběhla kolaudace; 

je nutno začít přípravu II. etapy od Solné stezky na konec Kuříčka ve směru na Kuří; 

 

 kanalizace Kuří – p. Vít bude jednat s MÚ ohledně konkrétního modelu realizace; 

 

 údržba (odbahnění) rybníka – JUDr. Kousal jednal s pí Novotnou z odboru ochrany 

životního prostředí KÚ Středočeského kraje ohledně dotace na odbahnění (max. 1 

mil. Kč při 5% účasti). O dotačních titulech bude rada kraje rozhodovat 10. 10. 2011;

   

 lávka přes potok – úkol trvá 

  

 budova bývalé samoobsluhy – byly zpracovány znalecké posudky ohledně směny 

objektu samoobsluhy za objekt města v Říčanech. Ve věci bude 

dále s MÚ jednáno; 

  

 prořez stromů – prořez 3 stromů a keřů u transformátoru byl proveden; 

 

 pozemek Sokola V Roklích – právník ČOS JUDr. Mandát informoval e-mailem JUDr. 

Kousala, že právník ČSTV JUDr. Poupě bude ve věci jednat přímo se 

starostou Sokola Říčany a Radošovice ing. Kubešem. OV se s ním 

spojí za účelem informace o postupu jednání. 

 

 betonové žlaby uskladněné v ul. Skalní – úkol trvá 

 

 nepovolená stavba ing. Marka - vodohospodář MÚ ing. Sedláček byl ing. Markem 

požádán o stanovisko k možnosti vypouštět odpadní dešťové vody 

do kanalizace v silnici. Připravil odpověď, že není znám vlastník této 

kanalizace a město ji nemá v evidenci. OV s touto odpovědí vyslovil 



souhlas a přijal stanovisko pro pí Egidovou z MÚ a ing. Vořechovou 

ze stavebního úřadu, že ing. Marek v souladu s obecnými předpisy 

je povinen likvidovat odpadní dešťové vody na svém pozemku, např. 

zřízením vsakovací jímky. 

 

 záplavy v Kuří – náhradu škody s p. Řezáčem začala řešit Mgr. Matoušová  

z odboru správy majetku. K jednání bude  OÚ přizván. 

 

2) Jednání s MÚ o nové směrnici o činnosti OV – Mgr. Švéda informoval schůzi o 

průběhu jednání, kdy byly některé body této směrnice, zvl. pokud se týče voleb a 

počtu členů, rozporovány. Dne 17. 10. 2011 v 17. 00 hod. se uskuteční jednání na MÚ 

ohledně financování činnosti OV.  

 

3) Prořez retardéru u kapličky – kvůli odvodnění je třeba provést prořez retardéru u 

kapličky; informován bude p. Šrůta z MÚ. 

  

4) Vyčištění příkopu u č. p. 20 – bude provedeno spolu s pročištěním dešťové kanalizace 

při brigádě 22. 10. 2011. 

  

5) Plot mezi hasičskou zbrojnicí a školou  - je nutno vybudovat pro zamezení přístupu 

k budově bývalé školy. 

  

6) Koncem září došlo k vloupání do prostor Klubu Kuří v budově bývalé školy, kdy 

pachatelé nejdříve rozbili okna do chodby, zřejmě kvůli zavřeným dveřím do soc. 

zařízení zvolili jiný postup a vypáčili hlavní vstupní dveře a vykopli dveře do sálu, kde 

odcizili půllitry a kávu. Škoda byla oznámena na MÚ ohledně úhrady z pojištění.  

  

7) Ochrana prostor Klubu Kuří – p. Kakeš zajistí vybudování zabezpečovacího zařízení. 

Dále budou při brigádě 22. 10. 2011 (v 10.00 hod.) instalovány mříže do oken a ke 

vchodu do Klubu Kuří. 

  

8) Různé: p. Vít informoval schůzi o vyčlenění parcely č. 7/36 v k. ú. Kuří. 

 

 

 

   

 

 Zapsal: JUDr. Kousal 


